

Theo from France did his voluntarism service for four months at Agios Athanasios facility for unaccompanied asylum seeker minors.

The Main activities of Theo were to work in a team with other volunteers and implement on a daily basis non formal educational activities, including the preparation, facilitation, and evaluation of the activities, for the teenage asylum seeker minors at the facility. Also, he supported other activities facilitated by other volunteers. Meanwhile he worked on digital content creation related to the topic of integration of asylum seekers.

—

Théo a effectué sa mission de volontariat pendant quatre mois au centre d'Agios Athanasios pour les mineurs demandeurs d'asile non accompagnés.

Les principales activités de Théo consistaient à travailler en équipe avec d'autres volontaires et à mettre en œuvre quotidiennement des activités éducatives non formelles, en incluant la préparation, l'animation et l'évaluation des activités, pour les adolescents de l'établissement. Il a également soutenu d'autres activités animées par d'autres volontaires. Parallèlement, il a travaillé à la création de contenu numérique lié au thème de l'intégration des demandeurs d'asile.

